



東莞立洋電機有限公司
Li Yang Electric Machinery(Dongguan)Co.,Ltd.

不使用衝突礦物聲明
Declaration of Mineral Conflict-Free

尊敬的客戶：

Dear Customers：

我司承諾提供給貴司的所有產品,均為無衝突礦物之產品(以下簡稱產品)：

We hereby declare that all our products, the mineral Conflict-Free on products (hereinafter referred to as "Products"):

確保出售產品及供應鏈金(Au)、錫(Sn)這類礦物並非透過無政府軍團或非法集團，或由剛果民主共和國衝突區域之礦區開採或是循非法走私途徑取得。

Declare the products we supplied "DRC Conflict-Free" for the mineral of gold (Au)and tin (Sn) are not derived from or sourced from minerals in conflict areas of the Democratic Republic of Congo (DRC), or illegally taxed on trade routes, either of which are controlled by non-governmental military groups, or unlawful military factions.

此外，進口之礦物皆不從以下國家採購：剛果民主共和國(DRC)、盧安達(Rwanda)、烏干達(Uganda)、蒲隆地(Burundi)、坦尚尼亞(Tanzania)、肯亞(Kenya)等（聯合國安全理事會認定上述國家皆為剛果礦脈之礦產）。

In addition, mineral from imported source are not purchase from the DRC, Rwanda, Uganda, Burundi, Tanzania and Kenya etc (countries of whom the U.N. Security Council note are global export routes for DRC-mined minerals).

本公司所有3TG產品供應均來源於以下RMAP合規冶煉廠，詳見以下連結：

All the company's 3TG product supply chain source comes from the following RMAP Conformant smelter,See the following link for details：

RMAP合規冶煉廠清單：<http://www.responsiblemineralsinitiative.org/responsible-minerals>

RMAP Conformant Smelter List：<http://www.responsiblemineralsinitiative.org/responsible-minerals>




Name（授權代表）：JM Lin

Title（職位）：QA Manager

Date(日期):2020/6/17